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“
Er is een daling te zien in het gebruik jeugdzorg, maar we zitten nog ruim 
een procent boven het landelijke gemiddelde. De dalingen zijn deels 
herleidbaar naar de inzet van gezins- en jongerencoaches.

Liggen we op koers om de 
doelen in 2025 te behalen?

Doel 1
In 2025 bereiken we een daling in het gebruik 
van de jeugdzorg tot 23 jaar die overeenkomt 

met het landelijke gemiddelde.



“Liggen we op koers om de 
doelen in 2025 te behalen?

Doel 2
De kosten voor dit preventief jeugdbeleid 
zullen vanaf 2023 terugverdiend worden 
waarna het daarna geld gaat opleveren.

De oorspronkelijke begroting was berust op te gunstige aannames en moet 
bijgesteld worden. Hierdoor zal dit beleid niet winstgevend worden. Ook zijn er 
veel opbrengsten die van maatschappelijke waarde zijn. Die zijn niet/lastig uit te 
drukken in besparingen in euro’s. 



Hoe verder 

Algemene conclusie
We zijn positief zijn over deze manier van werken en met deze partners. 
Het is vaak nog zoeken naar een juiste modus operandi waarbij de flexibiliteit van de partners en het 
vertrouwen in elkaar is dan van onschatbare waarde.

Meenemen in het vervolg:
- Onderzoeken waar het punt van ‘maximaal 

rendement’ ligt voor de inzet van deze 
preventie.

- Onderzoek naar causaal verband 
jeugdzorgvragen icm andere 
systeemproblematiek. Integraal preventief 
beleid?

- Onderzoek naar wenselijkheid en haalbaarheid 
van een jongerencentrum.

- Genoemde aandachts- en verbeterpunten 
doorvoeren.

Hoe verder
We willen graag continueren. 

Daarbij moeten we in de loop van de komende jaren 
bijsturen op bepaalde onderdelen om het verschil 
tussen kosten en baten zo klein mogelijk te maken.
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Vragen en inbreng 
van de commissie


